
Vergadering Statencommissie op woensdag 17 mei 2023 
 
Agendapunt 5. Ingekomen stukken 
 
In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur 
voorafgaand aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag 
vervolgens mondeling beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat 
gebeuren.  
 
 
A.2. Beleidskader Participatie Drentse zonneroute A37 (GS-brief van 21 februari 2023)  
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
• Wie verzorgt/is verantwoordelijk voor de informatie naar aanwonenden? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
A.4. Wijziging Subsidieregeling opruiming drugsafval (brief van 21 februari 2023) 
 
Fractie ChristenUnie, mevrouw B. van den Berg-Slagter 
Wij vragen ons af of de cijfers over het aantal productielocaties in 2022 zoals genoemd in de 
brief kloppen. De politie, bij monde van Sylvia Te Wierik, meldde op 25 april jl in een bericht op 
RTV Drenthe dat er in 2022 namelijk twee locaties voor cocaïne en twee voor synthetische drugs 
zijn ontdekt in Drenthe (ipv 0). Dat zou dus in tegenstelling tot wat er in de brief staat geen 
dalende trend zijn, maar een stijgende trend.  
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
A.7. Klimaatmonitor (GS-brief van 7 maart 2023) 
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
De inzet dient gericht te zijn om het klimaat te redden. 
De gemeente Emmen is voornemens een windmolenpark te schrappen omdat de provinciale 
doelstellingen (door andere gemeenten) ook zonder dat park gehaald kunnen worden.  

• Is GS voornemens dit verzoek van Emmen te steunen? Zo ja waarom? 
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
  



A.13. Vervolgtraject kazernes in Assen en Havelte (afschrift brieven van 7 maart 2023 aan  
 het Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en aan het Ministerie  
 van Defensie) 
 
Fractie ChristenUnie, mevrouw B. van den Berg-Slagter 
Vervolgtraject Kazernes Assen en Havelte: kan het college aangeven hoe PS op de hoogte wordt 
gehouden van de voortgang? 
 
Reactie gedeputeerde Brink/commissaris van de Koning, mevrouw J. Klijnsma 
 
 
A.20. Voorstellen aan overheden (afschrift GS-brief van 17 maart 2023 aan het ministerie 

van Landbouw, Natuur en Visserij en het college van Gedeputeerde Staten van 
Drenthe) 

 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
Vanuit de impasse die is ontstaan tussen inwoners, telers en lokale overheden over een gezonde 
leefomgeving versus het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen was het verzoek aan de 
provincie om regie te nemen en is de gesprekstafel van de CvdK ontstaan.  

• Moeten we uit genoemde brief van de CvdK met de voorstellen om het proces weer terug te 
leggen bij de lokale overheden concluderen dat we weer terug zijn bij het begin en de 
provincie geen concrete stappen in de regie heeft gerealiseerd? 

 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
A.31. Integrale rapportage bodem- en grondwaterkwaliteit (GS-brief van 4 april 2023) 
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
Weer een rapportage waaruit blijkt dat het niet goed gesteld is met onze bodem- en 
grondwaterkwaliteit. D66 heeft vaker gepleit voor het maken van een actieplan om de doelen 
van de KRW (kaderrichtlijn water) te halen. 

• Is GS op basis van deze rapportage, die opnieuw de urgentie van het aanpakken van 
vervuilingen van ons water van plan om met een actieplan te komen? Zo nee, waarom niet? 

 
Reactie gedeputeerde Kuipers 
 
 
A.32. Ereschuld Drenthe (GS-brief van 6 april 2023) 
 
Fractie ChristenUnie, mevrouw B. van den Berg-Slagter 
• Kan het college aangeven wat de stand van zaken is? Is er al een reactie gekomen vanuit het 

Rijk op dit compensatieplan?  
 
Reactie gedeputeerde Stelpstra 
 
 
  



A.37. Jaarverslag 2022 MKB Fonds Drenthe (brief van 18 april 2023) 
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
Verlies van 1.4 miljoen door waardeverandering. 

• Graag nadere toelichting 
 
Reactie gedeputeerde Brink 
 
 
A.42. Aanleveren Natuurdoelanalyses aan Ecologische Autoriteit (GS-brief van 9 mei 2023) 
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
Uit de natuurdoelanalyses (NDA) blijkt dat, in de meeste Natura 2000 gebieden de 
natuurherstelmaatregelen onvoldoende effect hebben en soms zelfs de natuur verder 
verslechterd is! 

• Hoe heeft dit kunnen gebeuren?  
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 
 
B.4. Brief van de heer H. Baptist van 20 februari 2023 over Gebruik pesticiden rond de 

Noord Lheeder Es 
 
Fractie D66, mevrouw A.M. Kleine Deters 
In de brief schrijft de heer Baptist dat vanwege het niet opvolgen van het advies/besluit van de 
commissie rechtsbescherming er nu een beroep bij de rechtbank ligt.  

• Wat is de stand van zaken m.b.t. dit beroep? 
 
Reactie gedeputeerde Jumelet 
 


